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Inloopavond Zoetermeer 8 Zwaardslootseweg 
 

Impressie en conclusies 

Datum 05-09-2024 Naam Lotte Luykx 
Ontvangers  Functie  Jr. trafficmanager • Productie 
Versie 0.3 Telefoon +31 6 10177843 
Bijlage(n) - Kenmerk PD-003859 ZTM8 
Locatie  
 
 

Aula Prinses Margrietschool, Antigoneschouw 12, 
2726 KE Zoetermeer 
 

  

Onderwerp/aanleiding 
 

Nieuw transformatorstation ZTM8 
Zwaardslootseweg Zoetermeer 

  

    
    
    
Aanwezigen:  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Gaste(en) 

Richard Luykx Projectleider Stedin  
Rick van Wageningen Omgevingsmanager Stedin 
Gerard Stam Gebiedsregisseur Stedin 
Rob Saathoff Trafficmanager Stedin 
Daan van Adrichem Projectleider Gemeente 
Rinda Warntjes Communicatieadviseur Gemeente 
Sabrina Verbarendse Wijkregisseur Gemeente 
Inge Breugem Landschapsarchitect Gemeente 
Eveline van den Berg Projectmanager Gemeente 
 
 
Marijke van der Meer Wethouder Gemeente - 
eerste deel van de avond aanwezig 
 

  

 

De gemeente en Stedin organiseerden samen deze bijeenkomst. De mensen konden binnenlopen op een tijdstip 

dat het hen uitkwam. Ongeveer 50 belanghebbenden bezochten de bijeenkomst. Wethouder Marijke van der 

Meer was deels aanwezig. 

Wat gaat er veranderen? 

Om ook in de toekomst voldoende stroom te kunnen leveren in uw wijk is een groter transformatorstation nodig. 

Stedin en de gemeente Zoetermeer hebben daarom plannen gemaakt voor een nieuw en groter 

transformatorstation. Deze wordt naast het huidige transformatorstation gebouwd. Als het nieuwe station in 

gebruik is, zal het huidige station worden weggehaald. De vrijkomende grond zal weer park worden. 

Petitie voor behoud tennisveld 

Tijdens de bijeenkomst overhandigden bewoners aan de wethouder een petitie met 300 handtekeningen voor het 

behoud van het tennisveld. De wethouder nam de petitie in ontvangst en zegde de bewoners toe dat de 

gemeente de tennisbaan ergens in de buurt een plek gaat geven.  

Wat was er tijdens de avond te zien? 

Bewoners konden langs informatiepanelen lopen met afbeeldingen van het voorlopig ontwerp van het nieuwe 

transformatorstation, het vervolg en de planning. Ook was er een maquette van het transformatorstation en 

konden bewoners op een groot scherm de presentatie zien van het masterplan Zoetermeer van Stedin. De 

landschapsarchitect van de gemeente was aanwezig met een plattegrond van het Binnenpark. Bewoners konden 

aangeven wat zij van het park vinden en hun wensen voor het park aangeven. De panelen zijn te bekijken op 

www.zoetermeer.nl/transformatorstations. 
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Nr.  Inbreng / vraag (Re)actie Wie  Opmerkingen 

1 Park:  

Meer lage bomen met groot 

bladerdek, schaduw. Minder 

snelgroei en hoog 

Voorstel wordt meegenomen in 

studie park nabij locatie 

Gemeente  

2 HS-Station:  

Hoeveel park gaat er weg bij 

aanleg transformatorhuis. 

Voor de bouw van het nieuwe 

station zal ca. 1.500m2 grond 

benodigd zijn 

Gemeente 

/ Stedin 

De inzet van de 

gemeente is om hier 

park terug te 

brengen, maakt 

onderdeel uit van 

studie park.  

3 HS-Station:  

Voorstel de nieuwe gebouwen 

groen verven, zodat ze niet zo 

opvallen 

Kleurstelling baksteen wordt in 

overleg met CRK (Commissie 

Ruimtelijke Kwaliteit) 

afgestemd.  

Gemeente 

/ Stedin 

Eisen CRK 

4 Park / HS-Station:  

Groen-compensatie door Stedin 

resp. gemeente in het 

Binnenpark 

Voorstel wordt meegenomen in 

studie park in nader overleg 

tussen gemeente en Stedin 

Gemeente 

/ Stedin 

Invulling 

groencompensatie 

volgt later in proces 

5 HS-Station:  

Kan de helft ingegraven worden.  

 

 

 

 

En met groene haag 

Stedin hanteert een 

bouwconcept waarin hiervoor 

niet is gekozen. De kabelinvoer 

wordt hierdoor technisch 

gezien zeer moeilijk. 

 

Een groene haag / vergroening 

van het hekwerk zal in overleg 

met de gemeente besproken 

worden. I.v.m. wortelgroei en 

aanwezige ondergrondse 

infrastructuur zal beplanting 

zeer beperkt mogelijk zijn 

Stedin  

6 Tennisbaan:  

Uitbreiding transformatorstation 

prima. Is noodzakelijk. 

Tennisbaan verplaatsen naar de 

hangplek. Hangplek weg (daar 

geen overlast meer van) 

En die plek invullen met 

tennisbaan. (moet denk ik 

kunnen qua ruimte) 

Voorstel wordt meegenomen in  

studie park en locatiestudie 

tennisbaan  

Gemeente  

7 Park:  

Jongeren dan wel alternatieve 

hangplek aanbieden 

Voorstel wordt meegenomen in 

studie park  

Gemeente  

8 Tennisbaan / Park:  

Tennisbaan elders in het park en 

de mooie grote bomen om de 

huidige tennisbaan verhuizen 

mee 

Voorstel wordt meegenomen in  

studie park en locatiestudie 

tennisbaan  

Gemeente Bewoner 

Candidaschouw 

9 HS-Station / Park:  

Gaat het park dicht bij de aanleg 

van het transformatorstation 

Dit is niet gewenst, voor de 

bouw van het onderstation zal 

de Zwaardslootseweg gebruikt 

worden. Wel werkzaamheden 

in het Binnenpark tbv het 

Stedin / 

gemeente 
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doortrekken van kabels en 

leidingen indien nodig (dit is nu 

in bespreking met Stedin). 

10 

 

Tennisbaan / Park:  

Bomen rondom de tennisbaan 

ook mee verhuizen 

Zie reactie bij punt 8. Gemeente  

11 HS-Station:  

Stroom naar huizen. Hoe wordt 

overgeschakeld op 25kV van oud 

naar nieuw station. Hoe wordt 

overgeschakeld op 10kV van oud 

naar nieuw station. Hoelang 

zitten we zonder  

Stedin bouwt eerst het nieuwe 

station en neemt deze in 

bedrijf. Daarna wordt het oude 

station overgenomen op het 

nieuwe station. In principe 

gebeurt dit zonder 

leveringsonderbreking. Mocht 

dit net-technisch toch niet 

mogelijk zijn, dan wordt u 

daarover altijd vooraf 

schriftelijk geïnformeerd 

Stedin  

12 Tennisbaan:  

Nieuwe tennisbaan op de huidige 

plek van het transformatorstation 

Voorstel wordt meegenomen in 

studie park en locatiestudie 

tennisbaan  

 

Gemeente  

13 Park:  

Rolschaatsbaan verplaatsen 

Voorstel wordt meegenomen in 

studie park 

Gemeente  

14 Tennisbaan / HS-Station:  

De tennisbaan blijft en de Sniep 

slopen 

De Sniep is grond van derden 

en hierover is geen 

beschikking door Stedin en 

gemeente.  

Gemeente  

15 HS-Station: 

S.v.p. groene beplanting tegen 

de gevels van het nieuwe 

trafostation 

Tegen de gevels van het 

station wordt geen beplanting 

aangebracht i.v.m. borging 

veiligheidseisen netbeheer.  

Stedin / 

gemeente 

 

16 HS-Station: 

Bomen op zijkant schilderen 

langs Zwaardslootseweg 

Ontwerp is afgeleid van ZTM4 

Abdissenbos o.b.v. eisen CRK. 

Daarin worden geen bomen op 

het gebouw geschilderd 

Stedin Eisen CRK 

17 Park:  

Graag een omheind 

hondenuitlaatplek + 

hondenpoepzakjes 

Wens wordt onderzocht in 

studie park / locatiestudie 

tennisbaan  

Gemeente  

18 Tennisbaan:  

Tennisbaan 

Locatiestudie tennisbaan Gemeente  

19 Tennisbaan: 

Multifunctioneel sportveld 

waaronder tennis 

Voorstel wordt onderzocht in 

studie park en locatiestudie 

tennisbaan  

Gemeente vraag i.v.m. nieuwe 

locatie tennisveld 

20 HS-Station: 

Beperk het weghalen van groen 

tijdens de bouw. Geen bomen 

weghalen en pas 5 jaar later 

terugplaatsen s.v.p. 

In navolgende fasen wordt de 

bouwgrond en het 

ruimtegebruik bepaald. 

Uiteraard wordt hier het 

weghalen van groen waar 

mogelijk beperkt.  

Stedin / 

gemeente 

Bouwrijp opleveren 

en rekening houden 

met aanleg tracés  

21 Park: 

Diversiteit aan beplanting is  

slecht. Maaibeleid is slecht 

Suggestie wordt meegenomen 

studie park 

Gemeente  

22 Park     



 
 

 

  4 
 
 

Firma Hoek = niet   aanspreek-

baar. Vraag: Wordt het 

groenbestek wel uitgevoerd. 

Zwerfvuil!!!! 

Onderdeel studie Binnenpark Gemeente  

23 Park:  

Jongeren plek. Jop 

JOP is aan vervanging toe. In 

studie park wordt hiernaar 

gekeken, zowel locatie als 

verschijningsvorm 

Gemeente  

24 Park: 

Sloot uitbaggeren 

Onderdeel studie Binnenpark  Gemeente  

25 Park: 

Watergangen worden niet 

onderhouden 

Onderdeel studie Binnenpark  Gemeente  

26 Tennisbaan / Park / HS-Station: 

Het hockey basketbalveld 

verhuizen voor de transformator 

i.p.v. het tennisveld 

Verplaatsing van het plot geen 

optie. Hiermee verplaatst ook 

een knelpunt en lost e.e.a. niet 

op.  

Gemeente 

/ Stedin 

 

27 Park:  

Graag afsluitbare vuilnisbakken 

die je met je voet kan openen 

(i.v.m. hygiëne) 

Suggestie wordt meegenomen  

in studie park. 

Gemeente  

28 Tennisbaan:  

Prima locatie tennisveld: langs 

Zwaardslootseweg tussen Maria 

Koenenhove en natuurspeeltuin 

de Flierefluiter 

Voorstel wordt meegenomen in 

studie park en locatiestudie 

tennisbaan  

Gemeente  

29 Park: 

Speeltuin voor kleine kinderen. 

Wipkip klimrek glijbaan 

Wens wordt meegenomen in 

studie park.  

Gemeente  

30 Park: 

Algeheel onderhoud & 

Afstemming hiernaar ergo c.q. 

maaibeleid 

Suggestie wordt meegenomen 

richting parkonderhoud 

Gemeente  

31 Park:  

Minder destructief snoeien 

bijvoorbeeld niet met zwaar 

materieel wanneer het modderig 

is 

Suggestie wordt meegenomen 

richting parkonderhoud 

Gemeente  

32 Park:  

Onderhoud speeltuin nodig 

Suggestie wordt meegenomen 

richting parkonderhoud 

Gemeente  

33 Park:  

Er wordt groot materieel gebruikt 

=> schade 

Suggestie wordt meegenomen 

richting parkonderhoud 

Gemeente  

34 Park:  

Japanse duizendknoop!!! 

aanwezig in park 

Signalering wordt 

meegenomen richting 

parkonderhoud 

Gemeente  

35 Park:  

Verlichting terug (weg i.v.m. 

bezuinigingen) 

Suggestie wordt meegenomen 

richting parkonderhoud 

Gemeente  

36 Park:  

Hondenlosloop gebied / honden 

a/d lijn 

Wens wordt meegenomen in 

studie park  

Gemeente  
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37 Tennisbaan: 

Tennisbaan tussen / onder de 

bomen!! (zoals ….) 

Voorstel wordt meegenomen in 

studie park en locatiestudie 

tennisbaan  

Gemeente  

38 Park: 

Op het veldje en nieuwe bomen 

Voorstel wordt meegenomen in 

studie park en locatiestudie 

tennisbaan  

Gemeente Zie post locatie op 

kaart 

39 Park: 

Natuurspeelplek Flierefluite is 

slecht onderhouden + is er niet 

een andere locatie te vinden? Nu 

te ver weg 

Voorstel wordt meegenomen in 

studie park 

Gemeente  

40 HS-Station:  

Wat worden de afmetingen van 

het station 

Opp. Perceel: Ca. 1.500 m2 

Trafogebouw: HxLxD = ca. 

8x23x10 m1.  

Schakelgebouw: HxLxD = ca.  

7x27x10 m1.  

Stedin Geen post aanwezig 

en tijdens gesprek 

genoteerd 

41 HS-Station:  

Algemene vragen over de 

techniek  

Uitgelegd a.d.h.v. maquette en 

foamborden  

Stedin  

42 HS-Station:  

Algemene vragen over 

energietransitie 

Uitgelegd a.d.h.v. voorbeelden Stedin  

43 HS-Station:  

Algemene vragen over aanleg 

kabels en wat dit voor overlast 

met zich meebrengt 

Stedin zal t.b.v. de aanleg van 

de 25KV voedingen ca. 120km 

kabel gaan aanleggen. 

Na de overnamen van de vijf 

nieuw te bouwen stations zal 

het onderliggende 10kV net  

ontmaasd worden. 

Stedin / 

gemeente 

Algemene tendens 

is dat er vaak 

infrastructuur 

aangelegd wordt, 

waaronder Telecom. 

En de staat 

“wederom” open 

moet. 

44 HS-Station: 

Wordt het huidige station 

uitgebreid ten behoeve van de 

beoogde ontwikkeling op locatie 

De Sniep? 

De uitbreiding van het station 

is nodig i.v.m. de verzwaring 

van het elektriciteitsnet in 

Zoetermeer en is onderdeel 

van een groter plan 

(Masterplan). Het station voedt 

verschillende wijken in 

Zoetermeer en uitbreiding is 

niet ten behoeve van de 

beoogde ontwikkeling van De 

Sniep.  

Stedin Mondelinge vraag 

45 HS-Station: 

Gaat een groot gedeelte van het 

park dicht doordat de 

vrachtwagens erbij moeten? 

De bouwverkeerroute wordt 

pas later in het proces 

bepaald, maar de verwachting 

is dat het bouwverkeer gewoon 

via de Zwaardslootsweg wordt 

ontsloten.  

Stedin Mondelinge vraag 

46 HS-Station:  

Heeft deze uitbreiding iets te 

maken met de verkoop van de 

Sniep. 

Zie beantwoording bij punt 45. Stedin Mondelinge vraag 

47 HS-Station:  

Kan het gebouw mooier worden 

gemaakt? 

Zie beantwoording bij punt 17. Stedin / 

Gemeente 

Mondelinge vraag 
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48 HS-Station: 

Wat gaat er gebeuren als het 

kabinet het af fluit? 

Deze plannen zijn door Stedin 

i.s.m. de gemeente gemaakt. 

Een verandering van nationaal 

beleid heeft hier geen invloed 

op. 

Stedin / 

Gemeente 

Mondelinge vraag 

49 HS-Station:  

Waarom is voor deze plek 

gekozen? 

Stedin heeft i.s.m. de 

gemeente naar locaties 

gezocht en dit is de beoogde 

locatie geworden. O.a. de 

nabijheid t.o.v. het huidige 

station is daarbij bepalend 

geweest.  

Stedin / 

Gemeente 

Mondelinge vraag 

50  HS-Station / Tennisveld 

Waarom precies ten koste van 

het tennisveld? 

Op iedere nieuwe locatie is 

een huidige functie aanwezig. 

Hier is het (helaas) het 

tennisveld. 

Stedin / 

Gemeente 

Mondelinge vraag 

51 HS-Station 

Wordt dit gebouw speciaal voor 

de verbouwing van de Sniep. 

Zie beantwoording bij punt 45. Stedin Mondelinge vraag 

52 HS-Station / Park 

Hoeveel gaat de verbouwing ten 

kosten van het park.  

Zie beantwoording bij punt 2. Stedin Mondelinge vraag 

53 HS-Station 

Door de werkzaamheden komt er 

enorm veel vervuiling aan het 

park qua zicht en geluid. 

Ten behoeve van de BOPA 

wordt een ruimtelijke 

onderbouwing opgesteld 

waarin getoetst wordt of het 

plan planologisch inpasbaar is.  

Stedin / 

Gemeente 

Mondelinge 

opmerking 

54 Park 

Overlast van jongeren wordt 

ervaren. 

Beleving wordt meegenomen 

in studie park. 

Gemeente  

55 Park 

Natuurwaarde met broedplaatsen 

buizerds en uilen 

Voor deze ontwikkeling wordt 

een ecologisch onderzoek 

uitgevoerd. Eventuele 

maatregelen worden 

hieromtrent uitgevoerd conform 

wetgeving. Stedin houdt zich 

hierbij aan de geldende wet- 

en regelgeving.  

Stedin  

56 Park 

Duidelijk onderscheid hondenlos-

loopgebied en honden aan de 

lijn. 

Voorstel wordt meegenomen in 

studie park 

Gemeente  

57 HS-station 

Kan het station uitgevoerd 

worden in een donkere kleur, dat 

valt minder op dan wit. 

Zie beantwoording bij punt 3. Stedin / 

Gemeente 

Mondelinge vraag 

aan gemeente 

58  HS-Station 

Kan er een kunstwerk 

toegevoegd worden op het 

gebouw van een Zoetermeerse 

kunstenaar? 

Suggestie zal meegenomen 

worden in de verdere 

planuitwerking 

Stedin / 

Gemeente 

Mondelinge vraag 

aan gemeente 

59 HS-Station 

Is er in verband met toenemende 

verkeersdrukte rekening 

Hiermee is rekening gehouden 

in het ontwerp. 

Gemeente Mondelinge vraag 

aan gemeente 
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gehouden met uitbreiding van de 

Zwaardslootseweg? 

 
 

Foto’s post-its 

 

 

Belangrijkste onderwerpen/highlights/wat valt er op 

 

Groenbehoud en compensatie: 

• Er is veel discussie geweest over het behoud van groen in het park, inclusief de vraag naar meer lage 

bomen met een groot bladerdek voor schaduw. Zowel het groen rondom het transformatorstation als 

de compensatie in het binnenpark zijn belangrijke aandachtspunten. 

• Stedin en de gemeente werken samen om de groencompensatie te realiseren, waarbij mogelijkheden 

zoals beplanting en vergroening van gebouwen worden overwogen. 

 

Tennisbaan en sportfaciliteiten: 

• De mogelijke verplaatsing van de tennisbaan en andere sportfaciliteiten, zoals een multifunctioneel 

sportveld, waren belangrijke gespreksonderwerpen. Er wordt rekening gehouden met behoud van de 

grote bomen rondom de huidige tennisbaan. 

• Er zijn voorstellen gedaan om de tennisbaan te verplaatsen naar de hangplek of deze multifunctioneel 

in te zetten. 

 

Bouwwerkzaamheden en impact op de omgeving: 

• De bouw van het nieuwe transformatorstation zal ongeveer 1.500 m² parkgrond in beslag nemen. Er 

is zorg over de impact op de omgeving, zowel qua verlies van groen als overlast door de 

bouwwerkzaamheden. 

• De werkzaamheden zullen mogelijk invloed hebben op delen van het park, maar er wordt gezocht 

naar manieren om deze impact te minimaliseren. 

 

Infrastructuur en energietransitie: 

• Bewoners stelden vragen over de overgang van het oude naar het nieuwe station, met name hoe de 

omschakeling van 10kv en 25kv zal plaatsvinden zonder stroomonderbreking. 

• Het station en de infrastructuur maken deel uit van een groter plan voor de energietransitie in 

Zoetermeer. 

 

Onderhoud van de openbare ruimte: 

• Bewoners gaven zorgen aan over het onderhoud van het park, met name over de watergangen, 

speeltuinen, en het snoeibeleid. Er is kritiek op het gebruik van zwaar materieel, vooral wanneer het 

modderig is. 
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• Hygiënische verbeteringen zoals afsluitbare vuilnisbakken en zorgvuldiger maaibeleid werden ook 

besproken. 

 

Verlichting en hondenuitlaatplaatsen: 

• Er zijn verzoeken gedaan voor de herinstallatie van verlichting die eerder verwijderd is vanwege 

bezuinigingen. Ook het aanleggen van een omheind hondenuitlaatgebied en duidelijke scheiding 

tussen honden aan de lijn en losloopgebieden werd naar voren gebracht. 

• Alternatieven voor hangplekken voor jongeren, zoals een nieuwe locatie voor de JOP, werden 

besproken. 

 

Veiligheid en ecologie: 

• Stedin voert een ecologisch onderzoek uit om te zorgen dat er geen schadelijke impact is op de 

natuurwaarde van het park, met speciale aandacht voor broedplaatsen van buizerds en uilen. Er 

wordt gehandeld conform de geldende wet- en regelgeving. 

 

Lokale kunst en esthetiek: 

• Een voorstel voor het toevoegen van kunst van een Zoetermeerse kunstenaar op het gebouw van het 

trafostation werd positief ontvangen. Dit zou de esthetiek van het gebied kunnen verbeteren. 

 


